
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Β1 ΒΟΡΕΙΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Προς τον υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

Θέμα : « Δομές Στήριξης Επιχειρήσεων στα Επιμελητήρια της χώρας ». 

Κύριε Υπουργέ,  

Με το άρθρο 56 Ν. 4605/2019 δόθηκε η δυνατότητα στα 59 επιμέρους Επιμελητήρια της 

χώρας, να δημιουργούν και να λειτουργούν Δομές Στήριξης Επιχειρήσεων (Δ.Σ.Ε), για την 

υποστήριξη των επιχειρήσεων μέσω της ενημέρωσης και διευκόλυνσης των ενδιαφερομένων 

για πάσης φύσεως επιχειρηματικά θέματα που αφορούν την πραγματοποίηση και την 

περαιτέρω ανάπτυξη των επενδυτικών τους σχεδίων. Μια δομή που περίμενε για καιρό η 

αγορά και η οποία θα λειτουργούσε ως ένα είδος Κ.Ε.Π. για τις επιχειρήσεις, θα μείωνε το 

χάσμα ενημέρωσης και θα τους παρείχε πληθώρα διευκολύνσεων και πληροφοριών. Ο Νόμος 

εμπεριείχε εξουσιοδοτική διάταξη, προκειμένου να ρυθμιστούν λεπτομέρειες, μέσα στις οποίες 

και η ετήσια χρηματοδότηση. Πράγματι, ακολούθησε η υπ’ αριθμ. 55748/2019 απόφαση του 

Υπουργού και Υφυπουργού Οικονομίας και Ανάπτυξης που όρισε πως η ετήσια 

χρηματοδότηση «δεν δύναται να υπερβαίνει τα δέκα πέντε (15) εκατομμύρια ευρώ κατ’ έτος», 

ένα διόλου ευκαταφρόνητο ποσό. Τα Επιμελητήρια και η επιχειρηματική κοινότητα χαιρέτισαν 

την ανωτέρω πρωτοβουλία, όπως υλοποιήθηκε νομοθετικά και αρκετά από αυτά μάλιστα 

ξεκίνησαν το σχεδιασμό για τη λειτουργία των χρήσιμων αυτών κέντρων, που θα συνέβαλαν 

αναμφίβολα στον αναγκαία, όσο και επιδιωκόμενη ανάπτυξη, αφού σύμφωνα με σειρά 

δηλώσεών σας, αποτελεί την πρώτη σας προτεραιότητα. Παρά όμως τις ψηφισμένες αυτές 

διατάξεις, παρά τις ανάγκες της αγοράς, που λόγω των αλλεπάλληλων κρίσεων, πλήττεται 

βάναυσα, δεν έχετε ακόμη προχωρήσει στην πράξη. Τα χρήματα που προβλέπει η ανωτέρω 

απόφαση και εξήγγειλε και ο τύπος της εποχής, δεν δίνονται στα Επιμελητήρια, με 

αποτέλεσμα μια χρήσιμη πρωτοβουλία, δυόμιση χρόνια μετά, να παραμένει μετέωρη.  

 

Ερωτάσθε :  

1. Εάν σκοπεύετε να ενεργοποιήσετε τις ανωτέρω διατάξεις, ξεκινώντας με την 

αποδέσμευση του ανωτέρω ποσού προς τα 59 Επιμελητήρια της χώρας, που τόσο το 

περιμένουν ; Αν ναι, πότε ;  

2. Εάν σκοπεύετε να αναθεωρήσετε τα ανωτέρω, σε ποια κατεύθυνση θα κινηθείτε και με 

βάση ποιες ανάγκες ;  

Αθήνα, 29 Νοεμβρίου 2021 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

226

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/11/2021

Ώρα κατάθεσης:

16:11'




